

仙草加工品

Reprocessed Items From Chinese Mesona

【主要產地】：關西鎮

Major Production Area : Guansi Township

【主要產期】：全年

Major Production Period : All year around



產銷單位、訂購專線

鄉鎮別	產銷單位	聯絡單位(農場)	訂購專線
關西鎮	關西鎮農會	仙草加工廠	03 - 5871999

Production & Marketing Organizations and Phone Line Purchases

Where Location	Production & Marketing Organizations	Contacts	Purchasing
Guansi Township	Farmers Association of Guansi Township	Chinese Mesona Reprocessing Plant	03-5871999

📄 產品特色

關西以盛產仙草聞名，國內80% 的仙草是關西所栽種生產。

仙草為唇形科涼粉草屬植物，有清血和降火去熱的功能。仙草相關產品有罐裝仙草茶、仙草禮盒、與隨身包方式的仙草茶包，即溶仙茶粉，即溶燒仙草等。

📄 選購指南

全系列仙草相關產品，保證不含人工甘味、色素、防腐劑，敬請安心使用，並依個人需求與喜好種類做購買。

📄 食用方式

可依個人喜好放水量沖泡出仙草茶或加入太白粉做成仙草凍或燒仙草，也可將雞或排骨放入鍋中，加入適當的水、酒、鹽、紅棗、枸杞、熟地，再加入即溶仙草燉煮成仙草雞、仙草排骨。

📄 營養成份

仙草可清涼解渴、降火氣、消除疲勞，不含咖啡因及任何添加物為健康養生的食品，老少咸宜。

📄 Product Features

Kuan-hsi Urban Township is known for its abundant production of Chinese Mesona, accounting for 80% of all national sales.

Chinese Mesona belongs to the labiate herbaceous plant family, which can purify blood and lower body heat. Related products are canned Chinese Mesona, Chinese Mesona gift boxes, disposable Chinese Mesona tea bags, instant tea powder, and instant Chinese Mesona.

📄 Pointers for Purchase

Chinese Mesona products are guaranteed to be free of additives such as artificial sweetener, pigments, preservatives, and the like. Prospective buyers may rest assured that it is safe to consume and select according to personal preferences.

📄 Preparation Methods with all

Chinese Mesona may be poured into water for tea or added to cornstarch to make Chinese Mesona jelly. In some cases, people have mixed it with dates and cooked it with chicken or ribs, Chinese wolfberry, and rehmannia rhizomes to make a dish known as "Chinese Mesona" chicken or ribs.

📄 Nutritional Value

Chinese Mesona is good for young and old alike as it contains no caffeine or artificial additives. Further, the product can help quench thirst, cool the body, and relieve fatigue.